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Spørgsmål 

Ministeren bedes oplyse, hvilket grundlag ImplementeringsCenter for Ejendomsvurderin-

ger (ICE) bruger til at udvikle et nyt ejendomsvurderingssystem med dertilhørende it-

understøttelse, når der endnu ikke politisk er fastlagt en model, som skal danne grundlag 

for dette. 

 

Svar 

Jeg vil gerne understrege, at et nyt og bedre ejendomsvurderingssystem er højt prioriteret  

af regeringen. Regeringen har dog endnu ikke taget endelig stilling til alle detaljer i et nyt 

vurderingssystem.  

 

Et af de første skridt er dog, at vi sætter gang i udviklingen af de grundlæggende tekniske 

basisfunktionaliteter i et nyt it-system, der under alle omstændigheder er behov for, bl.a. 

for at kunne håndtere klager, når der igen åbnes op for klageadgangen på området.  

 

De øvrige funktionaliteter og nærmere indhold af systemet bliver fastlagt, når vi har en 

politisk aftale på området. 

 

Ovenstående er nærmere beskrevet i aktstykke 161, der blev tiltrådt af Finansudvalget den 

8. september 2015.  
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